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Abstract (en)
The present invention relates to a device for locking the door of a cooker. This device comprises, mounted on the chassis, a hooking device
comprising a pivoting hook (7) actuated by the displacement of a slide (9) controlled by an actuator (14) which is brought into play at the time of
locking and unlocking, the hook coming at the time of locking to engage a catch (4) mounted on the door. Application, in particular, to cookers with
cleaning by pyrolysis. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de verrouillage de la porte d'un four. Ce dispositif comporte, monté sur le chassis, un dispositif de
crochetage comprenant un crochet (7) pivotant actionné par le déplacement d'une glissiere (9) commandée par un actionneur (14) mis en oeuvre
lors du verrouillage et du déverrouillage, le crochet venant lors du verrouillage engager une gache (4) montée sur la porte. Application, notamment,
aux fours a nettoyage par pyrolyse. <IMAGE>
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